

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM829303

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	MERGER		
<b>EFFECTIVE DATE:</b>	11/08/2022		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
FELT GmbH		11/08/2022	Corporation: GERMANY
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	PIERER New Mobility Deutschland GmbH		
<b>Street Address:</b>	Rudolf-Diesel-Strasse 35		
<b>City:</b>	Schweinfurt		
<b>State/Country:</b>	GERMANY		
<b>Postal Code:</b>	97424		
<b>Entity Type:</b>	Limited Liability Company: GERMANY		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 4</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	5975328		
<b>Registration Number:</b>	2596598	FELT BICYCLES	
<b>Registration Number:</b>	2491844	FELT BICYCLES	
<b>Registration Number:</b>	3055087	FELT	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	3123609315		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	3129874002		
<b>Email:</b>	smelby@gbc.law		
<b>Correspondent Name:</b>	Greer, Burns & Crain, Ltd.		
<b>Address Line 1:</b>	300 South Wacker Drive		
<b>Address Line 2:</b>	Suite 2500		
<b>Address Line 4:</b>	Chicago, ILLINOIS 60606		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Lawrence J. Crain		
<b>SIGNATURE:</b>	/Lawrence J. Crain/		
<b>DATE SIGNED:</b>	08/03/2023		
<b>Total Attachments: 10</b>			

OP \$115.00 5975328

source=135240 Evidence Merger#page1.tif  
source=135240 Evidence Merger#page2.tif  
source=135240 Evidence Merger#page3.tif  
source=135240 Evidence Merger#page4.tif  
source=135240 Evidence Merger#page5.tif  
source=135240 Evidence Merger#page6.tif  
source=135240 Evidence Merger#page7.tif  
source=135240 Evidence Merger#page8.tif  
source=135240 Evidence Merger#page9.tif  
source=135240 Evidence Merger#page10.tif

Registration number	a) Company registered offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches b) Registered offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches c) Purpose of business	Share capital	a) rules b) General representation	Prokura (power of representation)	a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	a) Day of registration b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) PEXCO GmbH</p> <p>b) Schweinfurt</p> <p>Business address: Rudolf-Diesel-Straße 35, 97424 Schweinfurt</p> <p>c) Trade in gymnastic and sporting articles of all kinds, in particular bicycles and e-bikes, participation in undertakings that manufacture or sell such articles, and advice to such undertakings.</p>	25,000.00 EUR	<p>a) If only one managing director is appointed, they shall have single signing power. If two managing directors are appointed, two managing directors shall have joint signing power or one managing director shall have signing power together with a holder of power of commercial representation (Prokurist).</p> <p>b) Appointed: Managing director: Christina Puello, Schonungen, born 9 January 1988, sole lawful representative; authorised to conclude transactions on behalf of the Company with herself on her own behalf or as representative of a third party.</p> <p>Appointed: Managing director: Rafael Puello, Werneck, born 3 June 1992 sole lawful representative; authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>		<p>a) Company with limited liability Articles of association dated 23 November 2016, last amended on 27 June 2017. The shareholders' meeting of 13 July 2017 adopted the amendment to article 1 (Company name, previously 'NEXCO GmbH' and registered offices, previously Local Court Frankfurt am Main, HRB 107693) of the Articles of Association.</p>	<p>a) 24 July 2017 Vey</p>
						<p>a) 7 August 2017 Nossek</p>

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0916

Registration number	a) Company b) Registered offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches c) Purpose of business	Share capital	a) General representation rules b) Board of directors, management body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and special signing power	Prokura (power of representation)	a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	a) Day of registration b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
3	c) The development, manufacturing and trade in bicycles, e-bikes, and light electric vehicles, and participation in undertakings that manufacture or sell such articles, and advice to such undertakings.	100,000.00 EUR	b) Power of representation amended, now: Managing director: Susanne Puello, Schonungen, born 12 November 1961, authorised to conclude transactions on behalf of the Company with herself on her own behalf or as representative of a third party.  Appointed: Managing director: Johann Haunschmid, Mondsee / Austria, born 10 May 1976 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party.		a) The shareholders' meeting of 8 September 2017 adopted an increase of the share capital by 75,000.00 EUR and the restatement of the Articles of Association. The following was amended: The Company's purpose of business, share capital.	a) 19 September 2017 Vey
4			b) Appointed: Managing director: Felix Puello, Schonungen, born 12 July 1966 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party.			a) 18 October 2017 Nossek
				Collective power of representation together with a managing director or another holder of power of representation: Thomas Bauer, Schweinfurt, born 7 January 1970		a) 16 October 2018 Nossek
		125,250.00 EUR			a) The shareholders' meeting of 14 December 2018 adopted an increase of the share capital by 25,250.00 EUR and the amendment of Article 3 (share capital) as well as Articles 6, 7, 9, and 12 of the Articles of Association.	a) 16 January 2019 Vey
			b) Appointed: Managing director:			a) 18 March 2020 Nossek

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0917

Registration number	Company a) Registered offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches c) Purpose of business	Share capital	General representation rules a) Board of directors, management body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and special signing power b) Board of directors, management body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and special signing power	Prokura (power of representation)	Legal form, commencement, articles of association a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	Day of registration a) Day of registration b) Remarks
1	2	3	4 Michael Wildling, St. Lorenz / Austria, born 5 October 1983 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party. Appointed: Managing director: Sarah Damberger, Bergheim / Austria, born 5 August 1988 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with herself on her own behalf or as representative of a third party. Retired: Managing director: Johann Haunschmid, Mondsee / Austria, born 10 May 1976	5	6	7
8			b) Appointed: Managing director: Steffen Alberth, Nüdlingen, born 1 January 1971 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party. Retired: Managing director: Michael Wildling, St. Lorenz / Austria, born 5 October 1983			a) 23 October 2020 Nossek
			b) Retired: Managing director: Sarah Damberger, Bergheim / Austria, born 5 August 1988	Collective power of representation together with a managing director: Benjamin Ködel, Höchberg, 17 February 1983		a) 11 February 2021 Nossek
			b) Retired: Managing director:			a) 6 July 2021 Nossek

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0918

Registration number	a) Company offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches b) Purpose of business	Share capital	a) General representation rules b) Board of directors, management body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and special signing power	Prokura (power of representation)	a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	a) Day of registration b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
11	a) PIERER E-Bikes Deutschland GmbH		Susanne Puello, Schonungen, born 12 November 1961 Appointed: Managing director: Bernd Lesch, Volkach, born 29 January 1969 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party.		a) The shareholders' meeting of 1 July 2021 adopted the amendment of Article 1 (1.1) (company name) of the Articles of Association.	a) 6 August 2021 Vey
12			b) Appointed: Managing director: Heiko Böhle, Wuppertal, 7 August 1978 authorised to conclude transactions on behalf of the Company with himself on his own behalf or as representative of a third party.			a) 11 October 2021 Nossek
				Power of representation terminated: Thomas Bauer, Schweinfurt, born 7 January 1970		a) 11 February 2022 Zottmann
	c) Purpose of business amended, now: the (a) sale of bicycles and their parts, accessories, and clothing, in particular among the group brands, (b) advice to undertakings that manufacture or sell such articles, and (c) the planning and staging of events			Power of representation terminated: Benjamin Ködel, Höchberg, 17 February 1983	a) The shareholders' meeting of 8 April 2022 adopted the amendment of Article 2 (The Company's purpose of business) of the Articles of Association.	a) 19 April 2022 Luff
			b) Retired: Managing director: Heiko Böhle, Wuppertal, 7 August 1978			a) 12 October 2022 Nossek

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0919

Registration number	a) Company registered offices, establishment, domestic business address, person authorised to accept service, branches b) Purpose of business	Share capital	a) General representation rules b) Board of directors, management body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and special signing power	Prokura (power of representation)	a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	a) Day of registration b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
16						
17	a) PIERER New Mobility Deutschland GmbH				a) On the basis of the merger draft of 16 September 2022 and the resolutions of the shareholders' meetings of the same day, Felt GmbH with registered offices in Edewecht (District Court Oldenburg (Oldenburg) HRB121048) was merged with the company.  a) The shareholders' meeting of 20 October 2022 adopted the amendment of Article 1 (company name) of the Articles of Association.	a) 8 November 2022 Luff  a) 20 December 2022 Luff

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) PEXCO GmbH</p> <p>b) Schweinfurt Geschäftsanschrift: Rudolf-Diesel-Straße 35, 97424 Schweinfurt</p> <p>c) Handel mit Turn- und Sportartikeln aller Art, insbesondere Fahrrädern und e-Bikes, die Beteiligung an Unternehmen, die solche Artikel herstellen oder vertreiben sowie die Beratung solcher Unternehmen.</p>	25.000,00 EUR	<p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten.</p> <p>b) Bestellt: Geschäftsführer: Puella, Christina, Schonungen, *09.01.1988 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Bestellt: Geschäftsführer: Puella, Rafael, Werneck, *03.06.1992 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>		<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 23.11.2016, zuletzt geändert am 27.6.2017. Die Gesellschafterversammlung vom 13.7.2017 hat die Änderung der §§ 1 (Firma, bisher 'NEXCO GmbH', und Sitz, bisher Frankfurt am Main, Amtsgericht Frankfurt am Main HRB 107693) der Satzung beschlossen.</p>	<p>a) 24.07.2017 Vey</p>
			<p>b) Ausgeschieden: Geschäftsführer: Puella, Christina, Schonungen, *09.01.1988 Ausgeschieden: Geschäftsführer: Puella, Rafael, Werneck, *03.06.1992 Bestellt: Geschäftsführer: Puella, Susanne, Schonungen, *12.11.1961 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>			<p>a) 07.08.2017 Nossek</p>

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0921



Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
3	c) Entwicklung, die Herstellung und der Handel mit Fahrrädern, e-Bikes und light electric vehicles, die Beteiligung an Unternehmen, die solche Artikel herstellen oder vertreiben sowie die Beratung solcher Unternehmen.	100.000,00 EUR	b) Vertretungsbefugnis geändert, nun: Geschäftsführer: Puello, Susanne, Schonungen, *12.11.1961 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.  Bestellt: Geschäftsführer: Hautschmid, Mag. Johann, Mondsee / Österreich, *10.05.1976 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Die Gesellschafterversammlung vom 8.9.2017 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 75.000,00 EUR und die Neufassung der Satzung beschlossen. Dabei wurde geändert: Gegenstand des Unternehmens, Stammkapital.	a) 19.09.2017 Vey
4			b) Bestellt: Geschäftsführer: Puello, Felix, Schonungen, *12.07.1966 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 18.10.2017 Nossek
				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Bauer, Thomas, Schweinfurt, *07.01.1970		a) 16.10.2018 Nossek
		125.250,00 EUR			a) Die Gesellschafterversammlung vom 14.12.2018 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 25.250,00 EUR und die Änderung des § 3 (Stammkapital) sowie der §§ 6, 7, 9 und 12 der Satzung beschlossen.	a) 16.01.2019 Vey
			b) Bestellt: Geschäftsführer:			a) 18.03.2020 Nossek

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Wildling, Michael, St. Lorenz / Österreich, *05.10.1983 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.  Bestellt: Geschäftsführer: Damberger, Sarah, Berghelm / Österreich, *05.08.1988 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.  Ausgeschlossen: Geschäftsführer: Haunschmid, Mag. Johann, Mondsee / Österreich, *10.05.1976			
8			b) Bestellt: Geschäftsführer: Alberth, Steffen, Nüdlingen, *01.01.1971 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.  Ausgeschlossen: Geschäftsführer: Wildling, Michael, St. Lorenz / Österreich, *05.10.1983			a) 23.10.2020 Nossek
			b) Ausgeschlossen: Geschäftsführer: Damberger, Sarah, Berghelm / Österreich, *05.08.1988	Gesamtprokura, gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Ködel, Benjamin, Höchstberg, *17.02.1983		a) 11.02.2021 Nossek
			b) Ausgeschlossen: Geschäftsführer:			a) 06.07.2021 Nossek

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0923

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Puella, Susanne, Schöninggen, *12.11.1961 Bestellt: Geschäftsführer: Lesch, Bernd, Volkach, *29.01.1969 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			
11	a) PIERER E-Bikes Deutschland GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 1.7.2021 hat die Änderung des § 1 Ziffer 1.1. (Firma) des Gesellschaftsvertrages beschlossen.	a) 06.08.2021 Vey
12			b) Bestellt: Geschäftsführer: Böhle, Helko, Wuppertal, *07.08.1978 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 11.10.2021 Nossek
				Prokura, erteilt: Bauer, Thomas, Schweinfurt, *07.01.1970		a) 11.02.2022 Zottmann
	c) Gegenstand geändert, nun: ist (a) Vertrieb von Zweirädern und deren Ersatzteilen, Zubehör und Bekleidung, insbesondere unter den Konzernmarken, (b) Beratung von Unternehmen, die solche Artikel herstellen oder vertreiben und (c) Organisation und Durchführung von Veranstaltungen			Prokura, erteilt: Ködel, Benjamin, Höchberg, *17.02.1983	a) Die Gesellschafterversammlung vom 08.04.2022 hat die Änderung des § 2 (Gegenstand des Unternehmens) des Gesellschaftsvertrages beschlossen.	a) 19.04.2022 Luff
			b) Ausgeschieden: Geschäftsführer: Böhle, Helko, Wuppertal, *07.08.1978			a) 12.10.2022 Nossek

TRADEMARK

REEL: 008155 FRAME: 0924

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
16					b) Die Felt GmbH mit dem Sitz in Edweicht (Amtsgericht Oldenburg (Oldenburg) HRB121048) ist auf Grund des Verschmelzungsplans vom 16.09.2022 und der Beschlüsse der Gesellschafterversammlungen vom selben Tag mit der Gesellschaft verschmolzen.	a) 08.11.2022 Luff
17	a) PIERER New Mobility Deutschland GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.10.2022 hat die Änderung des § 1 (Firma) des Gesellschaftsvertrages beschlossen.	a) 20.12.2022 Luff